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      P R O C E S  -  V E R B A L 

 

             Încheiat azi 27.05.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Dl. Farkaş Marius deschide şedinţa dând cuvântul d.lui Primar care- l prezintă pe dl. Blaga 

Petru ca nou consilier judeţean, urându-i succes în activitate şi în susţinerea proiectelor oraşului 

Huedin. 

 Dl. Farkaş Marius  supune la vot procesul verbal  al şedinţei din 23.04.2010, d.na Cozea Silvia 

solicitând rezolvarea problemei calităţii copiilor xerox din material, dl. Abrudan Sorin menţiopnează că 

a solicitat  organizarea de şedinţe A.G.A şi la SC Crişul SA nu numai la SC Transim SA. 

 D.na Buzaş Fekete Maria menţionează că a solicitat inscripţionarea bilingvă a denumirii 

străzilor. 

 Se supune la vot procesul verbal  şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din data de  14.05.2010 şi se aprobă în  

unanimitate. 

 Dl. Farkaş Marius  prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de învăţământ cultură 

privind aprobarea unui parteneriat cu  Rompetrol în vederea derulării unui proiect de ecologizare a 

cursurilor râului Domoş şi Crişul Repede. 

 Dl.  Drăgan Sandu  solicită  clarificări şi retragerea pct. 10 din ordinea de zi. 

 Dl.  Farkaş Marius  prezintă ordinea de zi complectată cu proiectul de hotărâre menţionat 

anterior şi se aprobă în unanimitate. 

  Dl. Sobec Gheorghe mulţumeşte Consiliului Local, Primăriei şi Primarului pentru colaborarea 

în organizarea festivalului internaţional,, Mâini de Aur,,  

  Dl. Director Filip Cristian mulţumeşte Consiliului Local pentru  colaborare cu ocazia 

desfăşurării  de evenimente  cultural artistice şi sportive. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului C.L.H cu 155.000 lei, lămuriri suplimentare acordând dl. Primar menţionând că 

este vorba despre o sumă alocată de Guvern pentru timestrul III,  având destinaţie fixă.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului local cu suma de  60.000 lei, lămuriri acordând dl. Primar arătând  că s-a primit 

de la Guvern pentru  echilibrarea bugetului. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură,  privind 

aprobarea sumei necesare pentru  transportul elevilor în cadrul proiectului cu Agenţia Protecţiei 

Mediului Cluj ,, Let.Do It Romania de ecologizare a împrejurimilor oraşului, lămuriri acordând dl 

Primar care menţionează că zona repartizată elevilor este veninătatea D.N1 – Huedin – Poieni, d.na 

Cozea Silvia mentionează că şi alte şcoli desfăşoară această activitate, aspecte menţionate şi de dl. 

Dongolo Csaba.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului local cu suma de 31.000 lei, lămuriri acordând dl Primar care menţionează că 

proiectul  vizează restituirea sumelor necheltuite în cadrul proiectului PHARE CES 2004, către 

Ministerul Dezvoltării, cât şi diferenţa de schimb valutar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprovă în unanimitate. 



 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului local cu suma de 61.529,07 lei, lămuriri acordând d.na Pandrea Rodica. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea  bugetului local cu suma de  2.000 lei, pentru desfăşurarea manifestărilor ,, Zilelor Liceului 

O.Goga,,. 

 Dl. Farkaş Marius  propune acordarea a 3.000 lei pentru această manifestare iar dl. Primar 

menţionează că s-a solicitat iniţial 7.000 dar posibilităţile bugetului permit doar acordarea sumei de 

2.000 lei. 

 D.na Cozea Silvia menţionează că evenimentul vizează împlinirea a 65 de ani de învăţământ 

liceal în oraşul Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprovă în unanimitate. 

 Fiind necesare nişte clarificări privitor la o solicitare a Spitalului orăşenesc Huedin pentru 

aprobarea închirierii unui amplasament de 10 mp, proiectul de hotărâre se retrage de pe ordinea de zi. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea închirierii a 30,72 mp în cadrul Ambulatoriului de Specialitate în vederea desfăşurării unor 

activităţi medicale. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi  se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

compensării chiriei datorată de SC Fan Bar SRL,  pentru spaţiu închiriat, cu  investiţiile efectuate la 

spaţiul în str. Horea nr.4, lămuriri acordând dl. Primar care menţionează că investiţiile efectuate au o 

valoare mult mai mare decât chiria restantă,  însă s-a propus doar compensarea investiţiei până la 

nivelul chiriei datorate. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea închirierii unei locuinţe fond locativ de stat pe str. Horea nr. 53, dl Primar acordând 

lămuriri şi arătând că, comisia specială de analiză a cererilor a verificat  doua luni în teren condiţiile de 

locuit, dl. Drăgan Sandu  arată că ar trebui anulată Hotărârea Consiliului Local nr. 102/2009, având  în 

vedere că pct .11, 12 din ordinea de zi vizează locuinte din fond locativ de stat pe  str. Horea 53, pentru  

clarificarea exactă a acestora, cele 2 proiecte de hotărârei se amână pe şedinţa viitoare. 

 Dl. Drăgan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publica  privind 

aproarea închirierii unei locuinţe fond locativ de stat pe  str. Horea nr. 73. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în  unanimitate. 

 Dl Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie  publică,  

privind aprobarea repartizării unei locuinţe fond locativ de stat pe str. E.Varga 3 - Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea introducerii în intravilanul oraşului, a  unui teren în suprafaţă de 3000 mp, terensituat pe str. 

E.Varga f.n. 

 Dl. Torok Ferencz solicită lămuriri privind  lăţimea la stradă a parcelei, dl. Primar exprimându-

şi nemulţumirea faţă de lipsa de la şedinţă a d.lui Lazăr Ioan. 

 Dl. Dongolo Casaba consideră oportun  un amendament potrivit căruia persoanele care solicită 

introducerea unor terenuri în intravilanul oraşului  să nu pretindă asigurarea utilităţilor pe cheltuiala 

Consiliului Local, dl. Pădurean Răzvan  considerând că acest aspect ar putea fi clarificat printr-o 

declaraţie pe proprie răspundere a acestor persoane, aspecte subliniate şi de d.na Cozea Silvia. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul menţionat  şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat  de comisia de urbanism privind 

aprobarea introducerii în intravilanul oraşului teren în suprafaţa de 3.000 mp pe str. Horea f.n, dl. 

Abrudan Sorin  solicită să fie menţionat precis amplasamentul pe documentele comunicate în 

materialul de şedinţă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu  amendamentul menţionat anterior şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea introducerii  in intravilanul oraşului  suprafata de  4.000 mp pe DN.1 –  Huedin – Oradea, dl. 



Primar acordând lămuriri,  arătând că este vorba de o viitoare investiţie şi creerea unor locuri de 

muncă. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul anterior şi se aprobă în unanimitate. 

 Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia  de urbanism privind aprobarea 

amenajării unei terase de vară în faţa imobilului din P.ţa Victoriei nr. 40, dl.Torok Ferencz menţionând 

că nu este de acord cu aprobarea,  d.na Cozea Silvia menţionează că nu  cunoaşte exact amplasamentul, 

dl Pădurean Răzvan menţionează  că proiectul iniţial prevedea o terasă lipită de construcţie, 

considerând că terasa ar trebui să aibă caracter demontabil din lemn fără să fie lipită de clădirea veche,  

cât şi obţinerea avizelor de la DN, Politia Rutieră,  Pompieri etc. 

 Dl. Drăgan Sandu menţionează că nu este de acord  cu folosirea spaţiului verde pentru această 

terasă, aspect subliniat de dl. Varga Andrei şi de d.na  Cozea Silvia. 

 Dl. Secretar menţionează că proiectul de hotărâre vizează aprobarea închirierii  în condiţiile 

legii a acestui amplasament cu asigurarea trotuarului amenajat în prezent, menţionând că în urma 

interpelării d.lui Abrudan Sorin că acest teren  face parte din  spaţiul  verde dintre trotuar şi  rigola din 

str. P.ta Victoeriei. 

 Se supune la vot  neinregistrându- se nici un vot pentru, un vot împotrivă dl. Varga Andrei şi 

14 abţineri, proiectul ne  adoptându-se. 

 Dna Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

contractării şi garantării de SC Crişul SA  Huedin,  a unui credit  de 110.000 lei la CEC Bank. 

 Dl. Dongolo Casaba menţionează că este nevoie de acest credit pentru achitarea creditului 

similar contractat în anul 2009 şi care expiră în luna iunie. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi 3 abţineri d.na Vlaic 

Violeta, dl. Farkas Marius, dl. Abrudan Sorin. 

 D.na Viceprimar prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

alocării sumei de 10.000 lei pentru finalizare lucrări la Biserica de la  Spital. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de  urbanism privind 

aprobarea concesionării directe a  300 mp  către SC Compania de Apă,  teren situat pe str.  E.Varga fn, 

lămuriri acordând dl. Tămaş Dorin  care  răspunde d.lui Torok Ferencz şi d.nei Cozea Silvia în sensul 

că proiectul viitorului sediu va fi discutat în cadrul compartimentului de  urbanism din cadrul Primăriei 

Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na  Cozea Silvia prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea derulării împreună cu Biblioteca Judeţeană a programului ,, Biblionet – Lumea în biblioteca 

mea,,  privind facilitarea accesului  gratuit la servicii de  internet prin Biblioteca orăşnească Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Dongolo Csaba  prezintă informarea  cu privire la situaţia SC Crişul SA. 

 Dl. Farkaş Marius felicită SC Crişul  SA pentru diminuarea pierderilor din anul 2009,  urmare 

a activităţii acestuia, considerând că societatea este o gaură neagră a primăriei prin pierderile 

permanente. 

 Dl. Torok Ferencz consideră că dl. Farkaş Marius nu trebuie să-şi  bată joc de această 

societate, în schimb putând să acuze această activitate. 

 Dl. Dongolo Csaba arată că pierderile societăţii se cifrează la 180 mii  lei fiind datorate în 

principal de neaplicarea preţului real de 200 lei / Gcal. în condiţiile existente în  anul 2009  a unei 

productii de  2625 Gcal, mentionează că va depune o documentaţie la A.N.R. S.C pentru majorarea 

preţului la Gcal. 

 Dl.Farkaş  Marius arată că nu a dorit să acuze pe nimeni de la SC Crişul SA pentru situatia 

societăţii,  considerând că ar trebui solicitate subvenţii pentru diferenţa de preţ iar dl. Pădurean Răzvan  

menţionează că trebuie mărit preţul pe Gcal. 

 Dl. Primar consideră că pretul / Gcal facturat de SC Crişul SA ar trebui comparat cu preţurile 

celorlate 4 centrale similare construite în colaborare cu ARCE şi Guvernul Danez. 

 Dl. Drăgan Sandu  solicită  comunicarea informării SC Crisul SA, 

 Dl.Abrudan Sorin consideră că ar trebui discutată situaţia SC Crişul SA în cadrul unei Adunări 

Generale a Acţionarilor unde Consiliul Local este acţionar. Solicită de asemenea măsuri pentru evitarea 



pierderilor nefiind de acord cu subvenţionarea preţului / Gcal dacă nu se acordă compensaţii şi pentru 

locuitorii care deţin case de locuit. 

 Dl. Varga Andrei solicită majorarea preţului în situaţia în care nu se acoperă cheltuielile de 

producţie / Gcal. 

 Dl. Paşcalău Ionel consideră că soluţia pentru păstrarea preţului este subventia iar  o eventuală 

majorare o poate decide Consiliul Local Huedin. 

 Dl. Drăgan Sandu  solicită un alt preţ pentru apa caldă livrată vara faţă de preţul din sezonul 

rece. 

 D.na Buzaş Fekete Maria menţionează că este obligatorie păstrarea actualei organizări a 

centralei până în 2014. 

 Dl. Secretar menţionează că până la următoarea şedinţă se va prezenta o situaţie cu preţurile/ 

Gcal la celelalte centrale similare. 

 D.na Viceprimar solicită efectarea demersurilor de SC Crişul SA în vederea majorării 

preţurilor la salubritate la primăriile din cadrul programului PHARE CES 2004, solicitând prezentarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli cu diminuarea pierderilor din acest buget. 

 La probleme curente dna Cozea Silvia  solicită prezenţa la şedinţă a şefilor tuturor 

compartimentelor din cadrul Primăriei, solicitând informaţii cu privire la construcţia edificată în faţa  

SC Palimex SRL,  dl Primar menţionând că această investiţie are toate autorizaţiile şi avizele necesare. 

 D.soara Cozea Marilena solicită clarificarea situaţiei  construcţiei din lemn din faţa Policlinici 

Huedin, dl Primar menţionând că aceasta va fi ridicată de Primăria Beliş. 

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                              Secretar,  

                Farkaş Marius   Cozea Dan  

 


